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§ 12. Muntlig rapport från Visit Stockholm 

Caroline Strand informerade i korthet om: 

• Regeringens strategi för besöksnäringen väntas i januari-februari 2020 och 

Svensk Turisms strategi för besöksnäringens utmaningar och mål ska 

presenteras vid årsskiftet 2020/2021.  

• Utvecklingen av värdskapsarbetet där ett nätverk för stadens turistbyråer har 

bildats och en förstärkning av utbildningsverksamheten och 

kunskapsöverföringen inom besöksnäringen har påbörjats.  

• Värdskapet för Tomorrow Food Travel 2020 i samarbete med Region Stockholm  

• Värdskapet för Forum för naturturism 2020 inom projektet Stockholm 

Archipelago, i samarbete med Region Stockholm. 

• 397 journalister har besökt Stockholm under perioden januari – oktober, varav 

129 representerat sociala medier. Det har utöver inläggen i sociala medier 

resulterat i 330 artiklar. 12 TV-team har besökt Stockholm under samma period. 

• 26 kongresser har tackat ja till Stockholm under året vilket på sikt ger 197 000 

framtida gästnätter. 

 

§ 13. Muntlig rapport från Invest Stockholm  

Anna Gissler informerade i korthet om: 

• Stockholms StartUp eko-system rankas som nr 3 i världen i Spark Labs report 

2019, efter Silicon Valley och Beijing.  

• Ny långdistanslinje Stockholm - Tokyo med ANA, All Nippon Airways, från 

och med juni 2020. 

• Smart City Expo, mässa i Barcelona med 700 medverkande städer, där 

Stockholm vann priset Smart City Award med projektet Grow Smarter som 

drivs av Miljöförvaltningen.  

• Projekt Viable Citites i samarbete med 14 partners däribland Stockholm Exergi 

och arbetsmarknadsförvaltningen om småskalig urban produktion av grönsaker 

kopplat till stadens kretslopp. 

• Projekt Start Up Sustainable Growth, tillsammans med Tillväxtverket och 

Nacka, Sundbyberg och Botkyrka kommuner som syftar till att hjälpa 

utrikesfödda kvinnor som driver företag med potential att växa.  

Presentationen e-postas till styrelsen. 

 

 

§ 14. VD rapporterar  

Staffan Ingvarsson informerade i korthet om: 

• SBA-samarbete där Avesta går med från och med 2020, samarbetet kommer då 

att omfatta 56 kommuner. 

• Utvärderingen av SBA-samarbetet som överlag är positiv, kommunerna 

upplever att samarbetet är viktigt och att de tre huvudområdena, internationell 
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marknadsföring, investeringsfrämjande och näringslivsutveckling ska behållas. 

Samarbetet kring NKI fick högst betyg och utvärderingen gav också förslag på 

tänkbara utvecklingsområden. 

• SBA-samarbetet har under åren 2016-2018 genererat investeringar motsvarande 

9 miljarder kronor och skapat 2 600 arbetstillfällen. 

• Konjunkturläget där antalet varsel och antalet arbetslösa ökar samtidigt som 

hushållens förväntningar på den framtida ekonomiska utvecklingen sjunker. 

• Den strukturomvandling som sker då antalet jobb inom den kunskapsintensiva 

tjänstesektorn ökar, i Stockholm står den sektorn för 20 % av alla arbeten idag. 

Presentationerna e-postas till styrelsen. 

 

§ 15. Övrigt  

 

Ordförande och vice ordförande önskade alla en God Jul. 

Inga övriga frågor förelåg och ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

   

Vid protokollet 

 

 

   Erica Grünewald 

 

 

 


